

Forstyrrelsesmøde d. 17/2

Bestyrelsen:

- (Kasserer) Oliver
- (Sekretær) Vincent
- (Formand) Oliver Viller Nielsen
- (Næstformand) Kresten Laust
- (Menig) Patrick
- (Menig) Theis
- (Menig) Anders
- (Menig) Flemming

Observatører:

- Mathilde Stouby

Dette møde (OB)

Målet for dette møde er at gennemgå vedtægtsændringsforslagene, find datoer til nye initiativer (ekstraordinær og fredagscafé), og gennemføre tiltaget med udvalgskonti.

Forberedelse til mødet:

- ❖ Gennemlæs alle vedtægtsændringsforslag
 - > <https://github.com/f-klubben/vedtaegter/pulls>
- ❖ Læs udkastet til F-redagsbar konceptet
 - > [Fredagscafé - Konceptudvikling](#)

Beslutning:

- ❖ Omvalg af ordstyrer
 - > Sidste møde: Kresten
- ❖ Omvalg af referent
 - > Sidste møde: Foliver

Opfølgning (O)

Kort runde (bare 10 sekunder-ish per person) med hvad folk har lavet siden sidst? Ting der ikke blev nået?

Oliver:

- ❖ Har afleveret jubilæumsgave til DE-Klubben

Kresten:

- ❖ Inviteret alle til frivilligfesten

Vincent:



- ❖ Har eg' gjort en skid

Anders:

- ❖ samme som Vincent

Patrick:

- ❖ samme som Vincent
-

 Haste punkter - Skal håndteres dette møde 

Evaluering af semesterstart præsentation (OD) [15.35]

Ejer: Kresten

Vi har fået én direkte henvendelse, og vedkommende har allerede hjulpet

Diskussion:

- ❖ Var det fint formidlet?
 - > umiddelbart fint FB
 - > FooBar, Initiv, TREO, Fer og Fit har oplæg <:-)

Udvalgskonti til drikkevarer (ODB) [15.40]

Ejer: Kresten

Nyt system til at bogføre drikkevarer for udvalgene. Emnet er bragt op for f-ormændene
Indsæt billede af forslaget som det fremgik af #F-ormands kanalen

Diskussion: Arket er en joke - Kresten. udvalgene glemmer at skrive det på >:C.
Udvalgsbruger foreslår kresten, hvor hvert udvalg får en konto med et beløb på. fx Fkult_formand eller TREO_formand. Flan skal bruge penge på Cocio på egen plan. evt. 500 kr til drikkevarer.

Beslutning:

- ❖ Skal vi få det gjort?
 - > enstemmigt vedtaget
- ❖ Skal den nedsættes til 500 kr i stedet for 1000 kr?
 - > enstemmigt vedtaget (mathilde stemte ikke)

Snak om vedtægtsændringsforslagene (ODB) [15.45]

Ejer: Patrick & Kresten

Patrick har nedskrevet en del tanker ift. hvordan vi kan modernisere vedtægterne.
Kresten har også et par forslag.

Diskussion:

- ❖ Er der et forslag vi er uenige i?
 - >
- ❖ Er der et der kan formuleres bedre?

- Overvej "Mulighed for motiveret ansøgning"

Beslutning:

- ❖ Hvilke forslag vil vi officielt endorse som bestyrelse
 - **Specify that only members get to vote ([github](#))**
 - **Change weird text about there having to be 3 volunteers ([github](#))**
 - **'Fædreråd' -> 'Forældreråd' ([github](#))**
 - **Offentliggørelse af mødereferater ([github](#))**
 - **Clarification of paragraph 2 and 3 about who can become member ([github](#))**
 - Vi kunne overveje at vente til efter Forstogtet med denne
 - **Tilføj mulighed for motiveret ansøgning ([github](#))**
 - Vi kunne overveje at vente til efter Forstogtet med denne

Find dato til ekstraordinær generalforsamling (DB) [16.05]

Ejer: FOliver & Kresten

Beslutning:

- ❖ Er vi klar til at indkalde til ekstraordinær generalforsamling?
 - Ja det vil vi gerne
- ❖ Hvis ja, find dato
 - 1.maj
 - 5 blev enige - resten dukkede ikke op
- ❖ Find mindst 2 ansvarlige for at afholde den ekstraordinære (Sørg for at læse op på vedtægterne så vi er sikre på den er lovlig!)
 - Foliver - Patrick

Penge til F-astelavn (ODB) [16.15]

Ejer: Kresten

Initiv ønsker nogle penge til F-astelavn, for at holde baren sponsorfri, til fordel for at udvalgene kan komme og præsentere frivillighed, og hvad de laver til daglig.

Vi prøver at rette op på vores fejl sidste semester med at ikke have noget oplæg til vores indmeldings foobar.

Diskussion:

- ❖ Vincent: "Er det virkelig så dårligt hvis de går i minus?"
- ❖ Det lyder som en god ide - Oliver
- ❖ vi får 30 min præsentation, hvor folk lytter efter til de forskellige udvalg.
- ❖ Beløbet lyder på 4k stregdollar

Beslutning:

- ❖ Skal de have pengene? (Det er allerede budgetteret med, hvis de ikke får dem, går de bare i minus)
 - enstemmigt vedtaget

Planlægning af første F-redagscafé (OD) [16.20]

Ejer: Kresten

Vi vil gerne sætte gang i noget bar, lad os finde den første dato til det

Diskussion:

- ❖ Hvad skal vi være opmærksom på i vores reklame
- ❖ 0.5 L classic fra fustage koster xxx kr.
 - > xxx kr. med 0.4L
- ❖ 0.5 L grøn fra fustage koster xxx kr.

Stem:

- ❖ 7. marts?

SoFiA x F-Klubben/ADSL collab (OD) [16.30]

Ejer: Kresten

ADSL og Sofia vil gerne have et bar(n) sammen.

F-klub skal ligge navn til det.

Vi er blevet hevet ind i det, og jeg synes vi ligeså godt kan lægge navn til

Diskussion:

- ❖ Vincent: Jeg synes at vi skal tage noget af ansvaret fra ADSL, da vi er den mere relevante forening. Eventuelt spørge FooBar om de mangler noget at organisere

F-rivilligfest status (O) [16.40]

Ejer: Kresten

Kort status om frivilligfesten

Almindelige punkter

Gamification (OD)

Åben diskussion til forslag på måder vi kan engagere flere til at blive frivillige.

- Fleste linjer på GitHub
 - Nævne for FIT
 - Frivillig app?
 - Dailyes??
 - Kunne fungere som en slags opslagsværk hvor man kan skrive sig på til at blive ansvarlig for en begivenhed, så kan der komme statistikker
-

Afsluttende

Eventuelt (Fundet på under mødet)

- ❖ oliver sender en Doodle med dato

Drikkevarer

- ❖ classic, thy classic, nordic, møl, SC